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Bevezető
Azzal   kezdeném,   hogy   minden   tisztségviselőtől   és   képviselőtől   szeretnék   elnézést
kérni, hogy a mai Küldöttgyűlés nem rendkívüli és így a Beszámolók napirendi pont
kötelező az Alapszabály szerint. Megtévesztő volt, hogy nem szerepelt az előzetesen
kiküldött   napirendi   pontok   között,   ezért   nem  készültek   el   és   kerültek   kiküldésre
megfelelő időben a beszámolók. Én hibáztam. 

Kérem a képviselőket, hogy ezeket a tényeket vegyétek figyelembe. Azért ne kerüljön
elutasításra   egy   tisztségviselő   beszámolója,   mert   az  késve   esetleg   egyáltalán  nem
került kiküldésre, hiszen a két nap múlva tartandó ülésre elkészülnek a beszámolók.
Sőt van, aki a keddi ülés meghívójához már feltöltötte beszámolóját.

Időrendi bontás
2014. december 09. Választmány

2014. december 10. Dékáni Tanács
Kari Tanács

EHÖK Elnökségi ülés

2014. december 15.  Szenátus

2014. december 17. EHÖK Elnökségi ülés

2015. január 07. EHÖK Elnökségi ülés

2015. január 14. EHÖK Elnökségi ülés

2015. január 15. ELTE TTK Hallgatói Alapítvány
kuratórium

2015. január 21. Kari Tanács
EHÖK Elnökségi ülés

2015. január 24. Educatio Kiállítás

2015. január 28.  EHÖK Elnökségi ülés

2015. január 29.  Választmány

2015. január 30. ELTE TTK Kari Nyílt nap

2015. február 04.  EHÖK Elnökségi ülés

2015. február 05.  Földrajz, földtudományi szakterületeki
bizottsági ülés

2015. február 07. Küldöttgyűlés
Egy Dékáni Tanácson vizsga miatt nem tudtam részt venni,  ekkor   Csonka Diána
helyettesített, így képviselte az Önkormányzatot.
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Szöveges beszámoló

Egyetemvezetés
Sikeresen zárult a kancellár pályázási időszak, és az ELTEre is megérkezett, így az új
tisztség,  melyet  Scheuer Gyula  tölt  be.  Mostanra már megalakult  az új  kancellári
kabinet is melyben részben új, részben régi emberek is felbukkannak, többek között
Dr. Rónay Zoltán főtitkár úr is. 

Kancellár   úr   barátságosan   kezdte   meg   a   munkáját,   pozitívan   áll   mind   a   kari
vezetésekhez és a Hallgatói Önkormányzathoz és annak megújításához is. Egyetlen
utasítást adott ki, ami számunkra is problémás lehet, ez pedig, hogy egyetemi szinten
nem engedélyezett a kifizetés (kivéve ösztöndíjak), hogy a kereteket megvizsgálhassa.
Ezentúl  új  Szenátusi   időpontokat   terjesztett   elő,  mely   így  befolyásolja  a   reformák
sorsát,   erre   azért   van   szüksége,   hogy   a   számára   előírt   SzMSz   módosítás   időben
elfogadásra kerülhessen.

Érdekképviselet
A vizsgaidőszak nyugisan telt. Az egyedüli probléma kör, amivel foglalkoztam az az
ELTE   EHÖK   reform   tervezet.   Ezzel   kapcsolatban   folyamatosan   egyeztettem   a
Választmány tagjaival, illetve többi tisztségviselővel, hogy megfelelően tudjak állást
foglalni egyes kérdésekben és képviselni a TTKs hallgatók érdekeit.

Időszűkében   hirtelen   csak   ennyit   szeretnék   megosztani   veletek.   A   keddi
Küldöttgyűlésre elkészítem a részletes beszámolómat, és a változtatások konkrétan is
bemutatásra kerülnek az Alapszabály módosításban.

Köszönöm,   hogy   elolvastad   a   beszámolómat!   Felmerülő   kérdéseiddel   keress
bizalommal, bármilyen kommunikációs csatornán!

Budapest, 2015. február 07.

Kovács Fanni
elnök

ELTE TTK HÖK
elnok@ttkhok.etle.hu

+36 30 957 6311
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